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Inleiding 

De scholen zijn weer begonnen! Je ziet en leest het overal. Spannende dagen voor alle kinderen. Alles is nieuw, het ritme moet weer opgepakt 

worden en ouders en scholen zorgen zo goed als ze kunnen, dat alles voorspoedig verloopt. 

Voor kinderen in Twenterand die afhankelijk zijn van busvervoer omdat zij naar een specialistische school moeten, is deze dag extra spannend. Er 

komt weer een nieuwe busmaatschappij, een nieuwe chauffeur, een nieuwe route die ze mogelijk zelfs naar onbekende bestemming brengt omdat 

ook op school alles weer anders is.  

 

Gemeente Belangen Twenterand heeft helaas moeten constateren dat de opstart van het schooljaar voor kinderen die met de bus moesten, niet 

overal even soepel verlopen is. Communicatie van de busmaatschappij naar ouders is gebrekkig geweest. Kinderen zijn daardoor niet voorgelicht of 

konden niet voorbereid worden. Chauffeurs kregen onbekende kinderen in hun bus en scholen misten zelfs enkele leerlingen op maandagochtend. 

Meerdere keren is het onderwerp ‘busvervoer’ onder de aandacht geweest binnen het Sociaal Domein. Iedereen weet dat we hier voornamelijk te 

maken hebben met  kwetsbare kinderen. 

 

Als fractie Gemeente Belangen Twenterand vragen wij ons een aantal dingen af… 

 

Vraag 1 

Hebben deze geluiden het college ook bereikt? 

 

Vraag 2 

Op welke manier heeft de gemeente haar verantwoordelijkheid genomen rondom het busvervoer?  
  

Vraag 3 
Wat heeft u gedaan om te voorkomen dat kinderen en ouders in de knel kwamen op maandagochtend 4 september?  



 

Vraag 4 

Welke inhoudelijke eisen stelt u aan de vervoersmaatschappij en hoe controleert u daarop? 

 
 


